



AL-KON INT'L SCHOOL
مدرسة الكون العالمية



Today's Learners are Tomorrow's Leaders

End of Term 2 Exam Guidelines

Dear Students,

Our Term-Two Exam is approaching. Creating a study timetable and following it consistently will help you to be more effective and to achieve the best results.

Think positively. Just remember that you have prepared well, and believe that you are ready to accomplish the best results.

Please read the following tips carefully:

- ✓ Check the exam schedule carefully.
- ✓ Prepare your Laptop (the laptop must be away from you; we need to see your working area).
- ✓ **CHECK YOUR INTERNET CONNECTION AND WEBCAM.**
- ✓ You must have your mobile phone switched off at all times.
- ✓ You should not have un-authorized material written notes or anything else.
- ✓ You are required to prepare draft papers, pen, pencil, eraser, sharpener, and calculator.
- ✓ You must have the **webcam** and **audio** on at all times!
- ✓ Talking is not allowed at all during the exam.
- ✓ **Any student who doesn't open the webcam during the exam, he won't get this exam's result.**
- ✓ You are not allowed to leave the exam until the allotted time is over.
- ✓ All students must sit for the End-of-Term Exams. Absence is totally prohibited during exams.
- ✓ Note that students should be in the exam channel 15 minutes before the exam knowing that no exam will be accepted after the time ends.

We, at Al-Kon International School, wish you all the best of luck.



AL-KON INT'L SCHOOL
مدرسة الكون العالمية



Today's Learners are Tomorrow's Leaders

إرشادات اختبارات نهاية الفصل الدراسي الثاني

الطلاب الاعزاء،

اقتربت اختبارات الفصل الدراسي الثاني للعام 2020-2021، لذلك إنشاء جدول زمني للدراسة واتباعه باستمرار سيساعدك على أن تكون أكثر فاعلية.

نرجو من الطلاب التفكير بإيجابية والتأكد من أنهم على استعداد تام لتحقيق أفضل النتائج.

يرجى من الطلاب قراءة النصائح التالية بعناية:

- ✓ يجب على الطالب الاطلاع على جدول الاختبارات بعناية.
- ✓ يجب على الطالب إعداد وتجهيز الكمبيوتر المحمول (يجب أن يكون هناك مسافة بين الطالب وبين الكمبيوتر المحمول لكي تتمكن من رؤية منطقة عمل الطالب).
- ✓ يجب على الطالب التأكد من تشغيل الكاميرا (استخدام الكاميرا اجباري لكل طالب واي طالب لا يستخدم الكاميرا في أي اختبار، لن يحصل على نتيجة هذا الاختبار).
- ✓ يجب أن يكون هاتف الطالب مغلقاً في جميع الأوقات.
- ✓ يجب ألا يكون لدى الطالب ملاحظات مكتوبة أو أي شيء آخر غير مصرح به.
- ✓ يجب على الطالب تحضير الأدوات مسبقاً كأوراق المسودة، قلم حبر، قلم رصاص، ممحاة، مبراة وآلة حاسبة.
- ✓ يجب إبقاء كاميرا الويب والصوت في وضعية التشغيل طوال فترة الاختبار!
- ✓ لا يسمح بالتحدث على الإطلاق أثناء الاختبار.
- ✓ لا يسمح للطالب بتسليم ومغادرة الاختبار حتى انتهاء الوقت المخصص.
- ✓ يجب على جميع الطلاب أداء اختبارات نهاية الفصل الدراسي الثاني كما نود التأكيد ان الغياب ممنوع منعاً باتاً أثناء الاختبارات.
- ✓ يتوجب على الطلاب الدخول الى قناة الاختبار قبل موعد بدء الاختبار بمدة اقصاها 15 دقيقة علماً بأنه لن يقبل أي اختبار بعد انتهاء الوقت المسموح به.

مع تمنياتنا للجميع بالتوفيق والنجاح الباهر

Today's Learners are Tomorrow's Leaders

E. O. T 2 EXAM SYLLABUS, 2020/2021

Grade 12 SAT

SUBJECT/ STRAND	MATERIAL TO BE STUDIED
ECONOMICS	<u>Chapter 16:</u> Sections: 2 & 4 <u>Chapter 17:</u> Sections: 2 and 3 <u>Chapter 18:</u> Sections: 1 and 2
U.S. HISTORY	1. "President Andrew Jackson" Pgs. 152 to 156 2. "President Abraham Lincoln" Pgs. 180 to 189 3. "President John Kennedy" Pgs. 301 to 303
FRENCH	Chapitre 5 Mes années d'école (livre pages 73-74-75-76-77-79 -83 -92) Cahier d'activités: pages (46-48-49-50-58) Fiche de travail: grammaire/conjugaison
COMPUTER	Techno Appshed: Study from the book from Assignment 7 till Assignment 28 (from page 21 to page 82). A worksheet will be uploaded on Teams – Computer channel – Files – End of Term2 sheets folder.
ENGLISH	<u>Literature</u> The Jilting of Granny Weatherall pp. 842 – 854 from Dust Tracks on a Road pp. 480 – 489 <u>Grammar</u> Subject-Verb Agreement pp. 93 – 98 Pronoun-Antecedent Agreement pp. 99 – 102 Degrees of Comparison pp. 107 - 110
ISLAMIC	مادة الفقه: الوحدة الاولى والثانية والثالثة من الدرس الاول الى الدرس التاسع عشر
F.LANG. ISLAMIC	<u>Unit 4</u> Lesson 1 Surah Al-Fatiha Lesson 2 Surah Al-Ikhlās Lesson 3 Surah Al-Kafirun Lesson 4 Surah Al-Falaq Lesson 5 Surah An-Nas <u>Unit 5</u> Lesson 1 Importance of Intention Lesson 2 Innovation in religion Lesson 3 Refining the Soul Lesson 4 One's relationship with Allah

Today's Learners are Tomorrow's Leaders

BIOLOGY	Ch 34 Endocrine and Reproductive Systems Ch 35 Immune System
KSA ARABIC	1- أسلوب المدح والذم. 2- المصادر. 3- اسم المرأة. 4- اسم الهيئة. 5- علامات الترقيم. 6- الوحدة الثانية من ص: 66 إلى ص: 86 .
F.LANG. ARABIC	1- في بيت الجدة (كتاب الطالب والتدريبات) 2- تعالوا لنتسلى (كتاب الطالب والتدريبات) 3- في المطعم (كتاب الطالب والتدريبات) 4- اختبار الوحدة الثالثة.
PHYSICS	<u>Chapter 20: Electromagnetic Induction</u> Sections 3 and 4: Book pages 709 till 725. <u>Chapter 21: Atomic Physics</u> Sections 1,2 and 3: Book pages 734 till 765. <u>Chapter 22: Subatomic Physics</u> Section 1: Book pages 772 till 780.
MATH	<u>Calculus:</u> Chapter 4 lessons: 4.2, 4.3 & 4.4 Chapter 6 lessons: 6.2, 6.3 & 6.4 Chapter 7 lessons: 7.2, 7.3 & 7.5 Chapter 9 lessons: 9.2
H & G	الوحدة السادسة من ص 152 الى ص 175
F.LANG. H & G	Unit 1 The Saudi State Unit 2 Modern Saudi Arabia Unit 3 The Discovery of Oil Unit 4 The Five Pillar of Islam Unit 5 The Region of Saudi Arabia Unit 6 The Main Cities of Saudi Arabia (1)
CHEMISTRY	Chapter 19: Lesson 19.5 Chapter 20 Chapter 21 + all the related CW and HW